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Den 23. december 2016 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 231 (MOF alm. del) stillet 7. december 2016 

efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL). 

Spørgsmål nr. 231 

”Det fremgår af Fødevarestyrelsens redegørelse, at Fødevarestyrelsen tilbage 

i 2010 orienterer departementet i et materiale til brug for et samråd i november 

om, at ”Indtil videre tyder resultaterne på, at det vil være relevant at sætte 

ind i toppen af avlspyramiden. Det vil sige avls- og opformeringsbesætningerne”. 

På det efterfølgende samråd viderebringer daværende minister Henrik 

Høegh ikke dette til Folketinget, og det fremgår heller ikke af det samrådsmateriale, 

der bliver oversendt til Folketinget. Er ministeren enig i, at daværende 

minister Henrik Høegh ved denne lejlighed burde have givet DTU’s anbefaling 

videre til Folketinget?” 

Svar 

Jeg hverken kan eller vil udtale mig om, hvordan en tidligere minister har afvejet i forhold til, om det 

var relevant i forbindelse med samrådet i november 2010 at videreformidle oplysninger, som fremgik 

af ministerens beredskabsmateriale.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Esben Lunde Larsen / Mette Hulstrøm 
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